
 
  

Referat af Generalforsamling den 7. februar 2024 

 

Formand Rasmus Rosengren byder velkommen og udpeger Bjarne Maul Clausen som 
dirigent, hvilket der er enighed i. 

 

1.Valg af dirigent 

Bjarne har tjekket at generalforsamlingen er varslet korrekt og i tide jf. foreningens 
vedtægter. 

 
2. Formandens beretning 

Vi har pt. 213 medlemmer. Der blev vist billeder for året der er gået. Herunder blev 
fremhævet halfest Version 1,0. MGP, Smag og Kunst, påskepynt i byen. Ren by. Version 
1,0 hyllest til Bamse, Tårs dagene, opsætning af julebelysning. 
Lige pt. arbejderes der også på at få etableret en discgolf bane i Tårs 

 
3. Regnskab v/kasseren 

Kassere Tina Flensted fremlægger regnskabet. Som har givet et overskud på kr. 50.809.  
Der blev fremhævet disse ting omkring regnskabet. Halfest Version 1,0 har givet et fint 
overskud, det Trafik kiosken også et fint overskud. Smag og Kunst messen ville have 
givet et ok overskud, hvis ikke der skulle have været afskrevet på de indkøbte 
skillevægge. Overskuddet kunne have været større, men der er i år valgt at få afskrevet 
det sidste på flagborge og shelter. 
 

 
4. Fastsættelse af kontingent 

Vi holder fast ved de 150,- pr. husstand. 

 

5. Indkommende forslag 

Der er ikke kommet nogle forslag. 

 
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
To for to år og to for 1 år. 
Der blev vedtaget at der blot blev valgt 4 til bestyrelsen og så finde de selv ud af 



 
  

fordelingen. 
Følgende er på valg til bestyrelsen: 

Tina Flensted Andersen– Ønsker genvalg 
Jacob Ove Nielsen – Ønsker ikke genvalg 
Rasmus Rosengren: Ønsker genvalg 
Nikolaj Wunderow – Ønsker genvalg 
 

Følgende blev valgt ind: 
Tina Flensted Andersen – valgt for 1 år 
Rasmus Rosengren – valgt for 2 år 
Nikolaj Wunderow – valgt for 2 år 
Holger Andersen – valgt for 1 år 
 
 
8. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 

Tim Jensen 

Inger Dissing  

 
9. Valg af 2 revisorer 

Jørgen Larsen 

Martin Abildgaard 

 
10. Valg af 1 revisorsuppleant 

Bjarne Maul Clausen 

 
11. Eventuelt 
Der kom forslag fra Verner at vi skulle kigge på trafiksikkerheden i Bredgade især hvor 
indsnævringerne er ved de tilrejsende. Bestyrelsen vil kigge på det. 
 
Tina Flensted fortalte lidt mere omkring Discgolf. Discgolfbanen er i dag blevet 
godkendt af Hjørring Kommune og der forventes at etablering af banen kan gå i gang 
hertil foråret, når frosten er væk. Banen kommer til at ligge i og omkring Tårs Hallen, 
anlægget og fodboldbanerne. Sparekassen Danmark Fonden har støttet med 60 % af 
etablering af banen. 

 


